

Brief on the Resolutions Adopted by the Extraordinary General Assembly of ELSEWEDY ELECTRIC S.A.E Convened on Tuesday 19/5/2026	ملخص قرارات الجمعية العامة غير العادية لشركة السويدى اليكتريك (شركة مساهمة مصرية) المنعقدة يوم الثلاثاء الموافق 2026/5/19
<u>First Resolution</u> Approval of the reduction of the Company's issued share capital by extinguishing the ESOP shares amounting to 1,422,160 (One Million, Four Hundred and Twenty-Two Thousand, One Hundred and Sixty shares), with a nominal value of EGP 1,422,160 (One Million, Four Hundred and Twenty-Two Thousand, One Hundred and Sixty Egyptian Pounds) Following this reduction, the Company's issued share capital shall become EGP 2,139,355,716 (Two Billion, One Hundred and Thirty-Nine Million, Three Hundred and Fifty-Five Thousand, Seven Hundred and Sixteen Egyptian Pounds).	<u>القرار الأول</u> الموافقة على تخفيض رأس المال المصدر للشركة عن طريق إعدام أسهم الاثابة والبالغ عددها 1.422.160 سهم (مليون وأربعمائة واثنان وعشرون ألف ومائة وستون سهم) وقيمتها الاسمية 1.422.160 جم (مليون وأربعمائة واثنان وعشرون ألف ومائة وستون جنيه مصري) ليصبح رأس المال المصدر للشركة بعد التخفيض 2,139,355,716 جنيه مصري (إثنان مليار ومائة وتسعة وثلاثون مليون وثلاثمائة وخمسة وخمسون ألف وسبعمائة وستة عشر جنيه مصري)
<u>Second Resolution</u> Approving the amendment of Article (6) and (7) of the company's Articles of Association as follows:	<u>القرار الثاني</u> الموافقة على تعديل المادة (6-7) من النظام الأساسي للشركة على النحو التالي:
<u>Article (6) before amendment</u> The company's authorized capital is set at 5 billion Egyptian pounds (Five Billion Egyptian Pounds), and the company's issued capital is set at EGP 2,140,777,876 (Two Billion, One Hundred and Forty Million, Seven Hundred Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy Six Egyptian Pounds) distributed on 2,140,777,876 shares (Two Billion, One Hundred and Forty Million, Seven Hundred Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy-Six Shares), each share valued at EGP 1 (One Egyptian Pound).	<u>مادة (6) قبل التعديل</u> حدد رأس مال الشركة المرخص به بمبلغ 5 مليار جنيه مصري (خمسة مليار جنيه مصري) وحدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ 2,140,777,876 جنيه مصري (اثنان مليار ومائة واربعون مليون وسبعمائة سبعة وسبعون ألف وثمانمائة وستة وسبعون جنيه مصري) موزع على عدد 2,140,777,876 سهم (اثنان مليار ومائة واربعون مليون وسبعمائة وسبعة وسبعون ألف وثمانمائة وستة وسبعون سهم) قيمة كل سهم 1 جنيه مصري (واحد جنيه مصري).
<u>Article (6) after amendment</u> The company's authorized capital is set at 5 billion Egyptian pounds (Five Billion Egyptian Pounds), and the company's issued capital is set at EGP 2,139,355,716 (Two Billion, One Hundred and Thirty-Nine Million, Three Hundred Fifty-Five Thousand, Seven Hundred and Sixteen Egyptian Pounds) distributed on 2,139,355,716 shares (Two Billion, One Hundred and Thirty-Nine Million, Three Hundred Fifty-Five Thousand, Seven Hundred and Sixteen Shares), each share valued at EGP 1 (One Egyptian Pound).	<u>مادة (6) بعد التعديل</u> حدد رأس مال الشركة المرخص به بمبلغ 5 مليار جنيه مصري (خمسة مليار جنيه مصري) وحدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ 2,139,355,716 جنيه مصري (إثنان مليار ومائة وتسعة وثلاثون مليون وثلاثمائة وخمسة وخمسون ألف وسبعمائة وستة عشر جنيه مصري) موزع على عدد 2,139,355,716 سهم (اثنان مليار ومائة وتسعة وثلاثون مليون وثلاثمائة وخمسة وخمسون ألف وسبعمائة وستة عشر سهم) قيمة كل سهم 1 جنيه مصري (واحد جنيه مصري).

Article (7) before amendment The company's issued capital is composed of 2,140,777,876 shares (Two Billion, One Hundred and Forty Million, Seven Hundred and Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy-Six Shares). Subscription to the capital was made as follows:					مادة (7) قبل التعديل يتكون رأس مال الشركة المصدر من عدد 2 140 777 876 سهم (اثنان مليار ومائة واربعون مليون وسبعمائة وسبعة وسبعون ألف وثمانمائة وستة وسبعون سهم) وقد تم الاكتتاب في رأس المال على النحو التالي:				
Name	Nationality	Number of Shares	Value of Shares in EGP	Currency	عملية الوفاء	القيمة الاسمية بالجنيه المصري	عدد الاسهم الاسمية التقديرية	الجنسية	الاسم
1.Sadek Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	534,980,391	534,980,391	EGP	جنيه مصري	534.980.391	534.980.391	مصري	1. صادق أحمد صديق السويدي
2.Ahmed Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	534,980,391	534,980,391	EGP	جنيه مصري	534.980.391	534.980.391	مصري	2. أحمد أحمد صديق السويدي
3.Mohamed Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	385,602,690	385,602,690	EGP	جنيه مصري	385.602.690	385.602.690	مصري	3. محمد أحمد صديق السويدي
4.Mona Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري	64.916.280	64.916.280	مصري	4. منى أحمد صديق السويدي
5.Zeinab Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري	64.916.280	64.916.280	مصري	5. زينب أحمد صديق السويدي
6.Azza Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري	64.916.280	64.916.280	مصري	6. عزة أحمد صديق السويدي
7.Other Shareholders:		489,043,404	489,043,404	EGP	جنيه مصري	489.043.404	489.043.404		7. مساهمون آخرون
8.Shares allocated to ESOP:		1,422,160	1,422,160	EGP	جنيه مصري	1.422.160	1.422.160		8. أسهم مخصصة لنظام الإثابة
Total:		2,140,777,876	2,140,777,876	EGP	جنيه مصري	140 777 876 2	140 777 876 2		الإجمالي:
The issued capital of the company 2,140,777,876 EGP (Two Billion, One Hundred and Forty Million, Seven Hundred and Seventy-Seven Thousand, Eight Hundred and Seventy-Six Egyptian Pounds). The entire capital has been paid off in accordance with the notation in the commercial registry.					ورأس المال المصدر للشركة والبالغ قدره 2.140.777.876 جم (إثنان مليار ومائة واربعون مليون وسبعمائة وسبعة وسبعون ألف وثمانمائة وستة وسبعون جنيه مصري) وقد تم سداد رأس مال الشركة بالكامل بموجب التأشير في السجل التجاري .				
Article (7) after amendment The company's issued capital consists of 2,139,355,716 shares (Two Billion, One Hundred and Thirty-Nine Million, Three Hundred and Fifty-Five Thousand, Seven Hundred and Sixteen Shares). Subscription to the capital was made as follows:					مادة (7) بعد التعديل يتكون رأس مال الشركة المصدر من عدد 2 139 355 716 سهم (إثنان مليار ومائة وتسعة وثلاثون مليون وثلاثمائة وخمسة وخمسون ألف وسبعمائة وستة عشر سهم) وقد تم الاكتتاب في رأس المال على النحو التالي:				

Name	Nationality	Number of Shares	Value of Shares in EGP	Currency	عملة الوفاء	القيمة الاسمية بالجنيه المصري	عدد الاسهم الاسمية النقدية	الجنسية	الاسم
1.Sadek Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	534,980,391	534,980,391	EGP	جنيه مصري	534.980.391	534.980.391	مصري	1. صادق أحمد صادق السويدي
2.Ahmed Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	534,980,391	534,980,391	EGP	جنيه مصري	534.980.391	534.980.391	مصري	2. أحمد أحمد صادق السويدي
3.Mohamd Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	385,602,690	385,602,690	EGP	جنيه مصري	385.602.690	385.602.690	مصري	3. محمد أحمد صادق السويدي
4.Mona Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري	64.916.280	64.916.280	مصري	4. منى أحمد صادق السويدي
5.Zeinab Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري	64.916.280	64.916.280	مصري	5. زينب أحمد صادق السويدي
6.Azza Ahmed Sadek Elsewedy	Egypt	64,916,280	64,916,280	EGP	جنيه مصري	64.916.280	64.916.280	مصري	6. عزة أحمد صادق السويدي
7.Other Shareholders:		489,043,404	489,043,404	EGP	جنيه مصري	489.043.404	489.043.404		7. مساهمون آخرون
Total:		2,139,355,716	2,139,355,716	EGP	جنيه مصري	139 355 716 2	139 355 716 2		الإجمالي:

The issued capital of the company 2,139,355,716 EGP (Two Billion, One Hundred and Thirty-Nine Million, Three Hundred and Fifty-Five Thousand, Seven Hundred and Sixteen Egyptian Pounds). The entire capital has been paid off in accordance with the notation in the commercial registry

ورأس المال المصدر للشركة والبالغ قدره 2.139.355.716 جم (إثنان مليار ومائة وتسعة وثلاثون مليون وثلاثمائة وخمسة وخمسون ألف وسبعمائة وستة عشر جنيه مصري) وقد تم سداد رأس مال الشركة بالكامل بموجب التأشير في السجل التجاري

Third Resolution

Approving the amendment of Article (26) of the Company's Articles of Association as follows:

القرار الثالث

الموافقة على تعديل المادة (26) من النظام الأساسي للشركة على النحو التالي:

Article (26) before amendment

Subject to the provisions of Article (28) of the Articles of Association, the Board of Directors shall hold its meetings at the company's headquarters whenever the company's interests so require, upon the invitation of the Chairman or at the request of one-third of its members. The Board of Directors must meet at least four (4) times during each fiscal year.

مادة (26) قبل التعديل

مع مراعاة أحكام المادة (28) من النظام الأساسي ، يعقد مجلس الإدارة جلساته في مركز الشركة كلما دعت مصالحتها الي انعقاده بناء علي دعوة الرئيس أو بناء علي طلب ثلث أعضائه ويجب أن يجتمع مجلس الإدارة أربعة (4) مرات علي الأقل خلال السنة المالية الواحدة.

The Board may also meet outside the company's headquarters, whether in Egypt or abroad, provided that all its members are present or represented at the meeting. The Board may also meet by conference call, video call, or any other means of remote communication, provided that all members of the Board of Directors are present, either in person or by proxy. Resolutions of the Board of Directors may be passed by written circulation if all members of the Board approve and sign the minutes. These minutes must be recorded in the Board of Directors' Minute Book	كما يجوز أن يجتمع المجلس خارج مركز الشركة سواء في مصر أو خارجها بشرط أن يكون جميع أعضائه حاضرين أو ممثلين في الاجتماع ، كما يجوز للمجلس أن يجتمع عن طريق الاتصال بالكونفرس كول (Conference call) أو الفيديو كول (Video call) أو بأي طريق من طرق الإتصال عن بعد بشرط حضور جميع أعضاء مجلس الإدارة سواء بالأصالة أو بالإنابة ، كما يجوز أن تصدر قرارات مجلس الإدارة بالتمرير كتابة اذا ما وافق ووقع علي المحضر جميع أعضاء مجلس الإدارة ، ويجب أن تدون تلك المحاضر في دفتر محاضر مجلس الادارة.
<u>Article (26) after amendment</u> Subject to the provisions of Article (28) of the Articles of Association, the Board of Directors shall hold its meetings at the Company's headquarters whenever the Company's interests so require, upon the invitation of the Chairman or upon the request of one-third of its members. The Board of Directors must meet at least four (4) times during each fiscal year. The Board may also meet outside the Company's headquarters, whether within Egypt or abroad, provided that all its members are present or represented at the meeting. Furthermore, the Board may meet via any modern means of communication, provided that a majority of the Board members are present, either in person or by proxy. Resolutions of the Board of Directors may also be passed by written circulation provided that all members of the Board sign the minutes, whether in approval or disapproval. These minutes must be recorded in the Board of Directors' Minute Book.	<u>مادة (26) بعد التعديل</u> مع مراعاة احكام المادة (28) من النظام الاساسي، يعقد مجلس الإدارة جلساته في مركز الشركة كلما دعت مصلحتها الي انعقاده بناء على دعوة الرئيس أو بناء علي طلب ثلث أعضائه ويجب أن يجتمع مجلس الإدارة أربعة (4) مرات علي الأقل خلال السنة المالية الواحدة. كما يجوز أن يجتمع المجلس خارج مركز الشركة سواء في مصر أو خارجها بشرط أن يكون جميع أعضائه حاضرين أو ممثلين في الاجتماع، كما يجوز للمجلس أن يجتمع بأي طريق من وسائل الاتصال الحديثة بشرط حضور أغلبية أعضاء مجلس الادارة سواء بالأصالة أو بالإنابة، كما يجوز أن تصدر قرارات مجلس الادارة بالتمرير كتابة اذا ما وقع علي المحضر جميع أعضاء مجلس الإدارة سواء بالموافقة او عدم الموافقة، ويجب أن تدون تلك المحاضر في دفتر محاضر مجلس الادارة.

Noha Agaiby
Investor Relations Director



أ/نها عجايبى
رئيس قطاع علاقات المستثمرين